
Bijlage “Techniek en ICT en accommodatie” 

In deze bijlage wil de technische commissie een verslag doen van alle activiteiten die op het gebied 
van techniek en ICT zijn uitgevoerd door de technische commissie. Gezien de grote hoeveelheid van 
wijzigingen is het goed om daar in een apart bijlage bij stil te staan, zodat iedereen weet wat er is 
gebeurt en maar ook weet hoe daar mee om te gaan.  

Impact duurzaamheidsmaatregelen op het verbruik en installatie 

In onderstaande grafieken is weergegeven het gasverbruik voor de afgelopen jaren. De grafiek laat 
een sterke daling zien. Dat komt door het gebruik glasisolatie (2020), het gebruik van de hybride 
warmtepomp (2020) en dat we koken op inductie (2022). In 2023 is een kleine stijging t.o.v. 2022 
omdat de warmtepomp niet goed samenwerkte met de thermostaat. Daarom is in 2023 een nieuwe 
thermostaat gekocht die gaat zorgen voor een betere samenwerking tussen de ketel en hybride 
warmtepomp (door verbeterde aansturing van de stooklijn). We gaan zien hoe dit uitwerkt.   

  

 

Het electricteitsverbruik is in 2020 meer dan gehalveerd door dat we de LED buitenbaanverlichting 
hebben aangeschaft. Vanaf 2021 is er een lichte stijging (meer gebruik van de verlichting: er wordt 
intensiever getennist).  

 

Ook hebben we sinds 2021 zonnepanelen die elektriciteit opwekken en terugleveren.  

 



Deze grafiek laat zien dat 
we 8.930 kWh hebben 
terug geleverd in 2022 en 
in 2023 7400 kWh hebben 
teruggeleverd. Afgelopen 
jaar was helaas een minder 
minder zonnig jaar.  

 

 

 

Om het energieverbruik te beperken blijft het verstandig om na het tennissen de verlichting uit te 
zetten. Meer dan 120 leden maken dan ook gebruik van de LumosaApp! Het laten branden van de 
buitenverlichting op alle 4 banen kost € 10 per uur. Dus uitzetten loont (en is natuurlijk duurzamer). 

Tevens hebben we ons op gegeven voor de meest duurzame sportvereniging van Nederland, helaas 
zijn we niet in de prijzen gekomen.  

Nieuwe thermostaat 

Om te zorgen dat we hybride warmtepomp zo effectief 
mogelijk onze kantine verwarmd en zo min mogelijk de CV 
installatie bijspringt, maar ook dat we niet in de kou zitten 
moeten we de CV watertemperatuur zo slim mogelijk tunen. 
Dit hebben we gedaan door de thermostaat te vervangen die 
efficiënter de Hybride warmtepomp kan aansturen, dan de 
huidige.  

Tevens kunnen we nu op afstand de temperatuur in de kantine 
uitlezen en veranderen. 

Langdurige gasstoring 

Afgelopen herfst / winter 2023 hebben we vanaf het bitterballentoernooi zonder gas gezeten. Dat 
kwam doordat er een lek in de gasleiding zat (onder het 
speelterrein van de Bernardusschool), waar gas ontsnapte en 
tegelijkertijd grondwater de leiding insijpelde. Liander heeft 
ontelbare keren de leidingen leeggepompt, maar helaas dat 
voorkwam niet dat we regelmatig zonder gas zaten. Begin januari 
2024 is het lek gevonden, en zijn we sindsdien gevrijwaard 
geweest van gasstoringen. We hebben bij Liander een 
compensatie aangevraagd, conform hun regeling. De €250 die we 
aangeboden hebben, vinden we gezien hun regeling “een fooi”. 
We zijn in gesprek met de bond voor juridisch advies.  



Voordat we wisten dat het lag aan Liander, dachten we eerst dat 
het lag aan de kantine. Om te voorkomen dat we reparaties voor 
niks deden aan een oude ketel, hebben we besloten om een 
nieuwe CV ketel te installeren (€ 3.000, met daarin een korting 
verwerkt van onze sponsor Solar Leiden, die op korte termijn dit 
kon installeren tijdens het bitterballentoernooi). Na installatie 
bleek dat het probleem niet opgelost werd door de nieuwe 
ketel, maar door een gaslek waar Liander al langer bleek mee 
bezig te zijn om op te lossen (echter wij waren als 
Tennisvereniging niet op de hoogte van deze storing).  

 

 

Toegangscontrole 

De KNLTB heeft medio 2023 aangegeven te stoppen met de uitgifte van 
plastic ledenpasjes. Het bleek dat de firma HS-PAS een oplossing levert 
voor toegangscontrole wat samenwerkt met de KNLTB clubapp. Deze 
firma heeft begin dit jaar de toegangscontrole geïnstalleerd. Naar wat 
kleine kinderziektes werkt het systeem nu naar behoren. Het is 
inmiddels ook geïntegreerd met onze alarminstallatie. Leden hoeven 
voor de sleutel niet meer naar de vaste sleuteladressen, hoeven ook 
niet meer in te loggen op de kassa, en leveranciers kunnen vanaf 
afstand toegang gegeven worden tot het tennispark of kantine. Een 
grote vooruitgang.  

 

 

 

 

Ziggorouter 

Een aantal leden hebben aangegeven dat zij geen stabiel wifi hadden in het 
clubgebouw. Op grond daarvan hebben we besloten om de bandbreedte te 
verhogen van 500Mbit/s naar 1000Mbit/s. Het goede nieuws was dat als we ook 
de Mediabox terug leverde (die we niet gebruikte), dat de kosten van €100,20 
per maand terug zouden gaan naar €94,20 per maand. Dus meer bandbreedte 
voor minder kosten.   

 

Tennis buitenbank 

De tennis buitenbanken hadden de beste tijd gehad. Net voor het begin van het 
open toernooi zijn de banken in samenspraak met de onderhoudscommissie 
vervangen. Een aanwinst voor de vereniging.  

 



Buitenloungebank  en tuinverlichting 

Lekker buiten zitten en tennis kijken, dat kon vanaf 2022 op de buitenloungebank. Vanwege het 
succes hebben we een tweede gekocht via de sponsoring van 
de club van 100 en 25. Hij is waterbestendig, maar toch fijn als 
het regent om de kussens iets verder van de afdak af te 
leggen.  

De oude tuinverlichting 
gaf regelmatig 
kortsluiting doordat de 
kabels verrot waren. 
Daarom hebben we de 

verlichting vervangen door Philips Hue verlichting die een 
leuke sfeer geven en automatisch aangaan als het donker 
wordt en om 23.00 weer langzaam uitgaan. 

 

 

Tekening van de bekabeling en groepenkastverklaring 

FB electric heeft voor ons een groot aantal klussen gedaan op het gebied van de electra. Ze hebben 
een groepenkastverklaring gemaakt, die opgehangen is op de deur van meterkast. De 
groepenverklaring bleek verrekt handig toen de verlichting niet meer uit wilde. O.b.v. deze tekening 
kon een lid toch bepalen welke schakelaar om gezet moest worden om het licht uit te zetten.   

 

Milieucontrole  

Om te zorgen dat ons gebouw voldoet aan de voorwaarden 
van de omgevingsdienst is er in de lente van 2023 een 
controle geweest. Er zijn geen overtredingen geconstateerd. 
O.b.v. hun aanbevelingen hebben we de buitenverwarming 
op gasflessen uit onze containers gehaald en verkocht, 

zodat we daar in de toekomst ook geen gedoe meer meekrijgen.  



Oefenhok en pad 

Een groep vrijwilligers had het oefenhok medio 2021 weer 
een nieuw leven in geblazen, waar de jeugd dankbaar 
gebruik van maakte. Echter door de activiteiten van de 
gemeente was het oefenhok beschadigd geraakt (Muur 
rechtsboven was afgebroken door een kraan). De vloer van 
het oefenhok was echter te glad geworden, om er veilig op 
te tennissen. Het bestuur heeft besloten om het gehele 
oefenhok te slopen en te vervangen door baan waar 
kinderen op kunnen tennissen, zodat we een extra 
tenniscourt hebben. 

Het oefenhok krijgt de volgende afmetingen van een “Pickle ball” veld, zie hieronder.  

 

 

 

 

 

Tevens is het pad om de banen verzakt door wortelgroei. Ook hiervoor is opdracht gegeven aan een 
aannemer om dit te op te knappen. 

BSO / commissiekamer 

De stoelen in de commissiekamer waren beschadigd. De BSO heeft nieuwe 
stoelen gekocht, die door de leden in elkaar zijn gezet.  

 

 

 

 

Financiën en subsidie 

Ook dit jaar hebben we subsidie ontvangen van de Rabobank, namelijk € 300. Tevens 
hebben we €3338 terug gehad van de gemeente wegens energie compensatie.  

  

 

 

Winddoeken  



De sponsorcommissie is zeer actief 
geweest. Een groot aantal doeken zijn 
vervangen door stevigere doeken die 
beter de harde wind kunnen doorstaan. 
Tevens hebben we vele nieuwe sponsors 

mogen verwelkomen.  

Informatiescherm in kantine 

We hadden een vast bord met de club van 25/100 
in de kantine hangen. Het leek beter om dit 
digitaal te projecteren en daarmee ook meer 
aandacht te creëren voor onze activiteiten. De 
barcommissie beheert dit mooie scherm, en zorgt 
er voor dat regelmatig nieuwe berichten op het 
scherm komen m.b.t. onze activiteiten. 

 

Website 

De website is afgelopen jaar onderhouden, en er zijn een 35-tal berichten op geplaatst. Ook is 
constant de competitiepagina aangepast met de juiste teams (dank aan de competitiecommissie 
voor het aanleveren van de juiste indeling).  

 

Tevens zijn alle commissies voorzien van een e-mail adres van TV Meerburg, zodat we een uniforme 
uitstraling hebben.  

Daarnaast is er een activiteitenkalender ( https://www.tvmeerburg.nl/#activiteiten) 

gemaakt met een jaaroverzicht van alle activiteiten die in 2024 bij TV Meerburg gaan plaatsvinden: 

 



 

 

Een lid van TV Meerburg heeft een scan gemaakt of we de vindbaarheid van de website nog beter 
kunnen maken op Google. Deze verbeteringen zouden nog doorgevoerd kunnen worden in de 
aankomende periode.   

Barverbeteringen: 

Vanaf de zomer 2023 kun je weer bier uit de tap krijgen (doordat we gebruik maken van kleinere 
vaten, die langer houdbaar zijn). Tevens is er een AA drink koelkast geplaatst. 

 

 

  



 

Toekomst 

Ook aankomend jaar willen we een aantal zaken aanpakken op het gebied van techniek. 

I. Gasloos 

Om dat de warmtepomp het zo goed doet, en het gasverbruik minimaal is, willen we onderzoeken of 
we een warmwaterboiler kunnen plaatsen om nog minder gas te verbruiken. Beoogd budget: €5000. 

II. Tuinverlichting 

De tuinverlichting is vervangen, maar we willen deze doortrekken naar de containers, zodat we niet 
meer in het donker naar de containers hoeven te lopen. Dit willen we doen door ook Philips Hue 
buitenverlichting te plaatsen. Beoogd budget: €500. 

III. PVC vloer  / tegels in de kantine 

Nu de sanitaire voorzieningen zijn aangepakt, willen we ook de vloer in de kantine aanpakken. Het 
idee is of een PVC vloer, maar nog waarschijnlijker om tegels te leggen op de bestaande vloer. Het 
voordeel van tegels is dat zij slijtvaster zijn dan de PVC vloer, ook omdat er door het zand op de 
banen er meer zand naar binnen gelopen wordt. Beoogd budget: €10.000. 

 Toegangscontrole bij de keukendeur / sleutels vervangen 

De toegangscontrole is vervangen, echter er is nog een slot niet vervangen, namelijk bij de 
keukendeur. Tevens willen we kijken of we de fysieke sleutels kunnen beperken (bijv. door nieuwe 
cilinders in te draaien).  Beoogd budget: €3.000. 

IV. Kleedkamers opknappen 

Voor de kleedkamers hebben we inmiddels een offerte ontvangen en akkoord gegeven om ook de 
kleedkamers op te knappen (€9.000). De muren worden gestucd, over de bestaande tegels worden 
nieuwe tegels gelegd. De sanitaire voorzieningen worden opgeknapt.  

V. Doortrekken van de overkapping 

Het wordt ook te warm in de commissiekamer. Als we de overkapping doortrekken hebben we ook 
minder warmte in de commissiekamer (voor de BSO is het soms te warm). We gaan een offerte 
opvragen. Beoogd budget: €2.750. 

VI. Plafond platen 

De plafond platen zijn ongezellig en sterk verouderd. Beoogd budget: €10.000. 

VII. Jubileum 50 jaar TV Meerburg 

In 2025 bestaan we 50 jaar. Reden om groots uit te pakken. Beoogd budget: €5.000. 

 

 


